
Rogaland Travforbund 

 

Referat styremøte 4 -2010 

Til stede: Geir Stangeland, Magne Mælad, Elin Lode, Ida Beate Vikse, Knut Oftedal, Kjell Øystein 

Håkonsen og Lisa K. Johannessen (forbundsek) 

0. Referat fra forrige møte ble godkjent uten kommentarer 
1. DNTs Generalforsamling - Stangeland orienterte kort om DNTs generalforsamling. Det som 

må bli bedre er oppmøte fra klubbene. Alle klubbene må møte! Travlagene må også sette seg 
godt inn i saker som tas opp og være tidlige ute med egne saker/innspill. 

2.  Geir Stangeland - Det har vært mye uklarhet i situasjonene rundt Geir Stangeland etter han 
ble valgt inn som 1.vara i DNT styret. Det er nå klart at han kan ha de verv han måtte ønske 
som 1.vara. 

3. Forbundssekretær - Lisa K. Johannessen fortsetter som forbundssekretær ansatt av DNT 
4. Forus Trav AS - Stangeland orienterte om personalsaken i Forus Trav. Daglig leder er oppsagt 

som følge av han gikk ut i media og sa han skulle slutte. Erik Horn er innleid fram til Forus 
Open for å hjelpe til med sponsorer og lignende. Det er en del misnøye med den nye kokken, 
styret arbeider med saken. Viktig at alt er i orden til Forus Open. Konsertene utgår i år, men 
forus vil arbeide med nye konserter kommende år. Det er lite nytt ang. ridebane på banen. 
Annonser ang. nyansettelse kommer, et firma tar seg av dette. 

5. Salgsvisning - Det meste er under kontroll til Unghestvisningen. Venter skriftlig bekreftelse 
fra Tysland. De som er meldt til Derby og som blir solgt innen 10.juli grunnet visningen på 
Forus slipper stykningsgebyret på kr. 20.000,-, og får være med i auksjonsløpene. Trenger 3 
personer fra hver klubb (SOT, Jæren, Klepp og Stavanger) Ola Slåttsven er konferansier. 
Møter er del logistikk utfordringer. 

6. Pulsmålingskurs - Kjell Øystein Håkonsen orienterte om kurset med Leif Stilling og Morten 
Antonsen om pulsmåling og trening. Var et vellykket kurs men med litt lite oppmøte. 

7. Unghesttreningen har ikke vært så populær som vi håpet på. Det var ni oppmøtte siste 
lørdag men dårlig når vi endret til torsdager. DNT arbeide med en felles plan for hele landet, 
KOM TIL START. 

8. Nytt fra klubbene – ønsker bedre parkering i hestering. Biler parkerer over alt. Må ha en 
parkeringsvakt. Det er viktig at klubbene kommer til forbundet med sakes de vil videre med. 
Forbundet trenger å få saker fra klubbene for å vite hva en skal arbeide med. 

9. Lokalkjøring eller hestens dag? Venter tilbakemelding fra klubbene. 
10. Valg Forus Trav - Valgkomiteen må komme med et skriftlig forslag, der også forslag på leder, 

nestleder og godtgjørelse til styret står. Nye styremedlemmer i Forus Trav bør ha sittet i 
styrer i travklubbene tidligere. Travklubbene må begynne å arbeide tidlig med å få sine 
personer inn i styret. 

11. Eventuelt 
- Elin Lode sa seg villig til å være Ungdomsforeningens kontaktperson i styret. Hun vil ta 

seg av saker i forbindelse med Ungdomsforeningen, og holde dialogen med styret. 
- Styremedlemmer må bli flinkere å gi beskjed om de ikke kan møte på styremøter. 
- Saker til høstkonferansen, hvilke saker ønsker travklubbene?’ 

Trav 2015, rekruttering er alltid et aktuelt tema. 
- Er det for mange travklubber? Kunne arbeidet vært mer effektivt med færre, større 

klubber?  
- Det bør alltid være unge medlemmer som sitter som 1. Eller 2. Vara i styrene, slik at de 

kan lære seg hvordan et styre arbeider. 


